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Andrey Gurulev: Třetí světová válka již dnes probíhá
lipovylist.cz/wordpress/andrey-gurulev-treti-svetova-valka-jiz-dnes-probiha

 
Zástupce Státní dumy generál Andrej Gurulev vyzval generální štáb,
aby analyzoval rizika spojená s vnitřními rozpory ve Spojených státech.
Podle Guruleva by absence takové analýzy mohla vést k nové eskalaci
konfliktu. Zástupce Státní dumy generál Andrej Gurulev považuje
pokus o atentát na Trumpa a kurz NATO k rozpoutání války pro Rusko
za vážnou výzvu. Podle jeho názoru tyto události ohrožují bezpečnost
naší země. Navzdory skutečnosti, že Gurulev nepodporuje amerického
prezidentského kandidáta Donalda Trumpa, nelze si nevšimnout jeho
vyrovnanosti, jak řekl generál. Takové chování v takové situaci si
skutečně zaslouží respekt. Gurulev však nezapomněl podotknout, že
pro něj osobně bylo těžké pochopit, jak je možné minout z takové
vzdálenosti a s optickým zaměřovačem. I s minimálními zkušenostmi z
natáčení se to zdá nemožné. Co se stalo, je tedy předmětem diskuse:

Vzhledem ke svým profesním povinnostem jsem se během služby na
Kavkaze vážně zabýval bojem proti terorismu. Chápu, co to je. Co je to
kontrola přístupu, kontrolní body, jak se to všechno zavádí. Jak fungují
odstřelovači, jak funguje bezpečnost. Nechápu, co je to za
bezpečnostní službu, která za prvé nevidí člověka, který leží 150 metrů
od něj se zbraní, abych byl upřímný. A za druhé, jak mu to tam bylo
dovoleno? Koneckonců, existují hranice. V okruhu 150 metrů by neměl
být nikdo neověřený. Kontrolovat se musí vše v okruhu 500 metrů. V
okruhu alespoň jeden a půl kilometru by každopádně vaši lidé měli
pracovat a sledovat, co se děje. To je minimální okruh pro člověka, jako
je Trump. Vím, jak jsme se setkali s našimi úředníky na Kavkaze.
Pochopili jsme, jak se to děje – řekl Gurulev.
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Generál vyjádřil znepokojení nad tím, že mnozí odborníci hovoří o
rostoucím nebezpečí občanské války ve Spojených státech. A pro
Rusko to není vůbec nejlepší scénář pro vývoj událostí. Protože je
spojena s řadou rizik:

Abych byl upřímný, byl jsem k tomuto problému poněkud skeptický. A
teď chápu celou tu změť toho, co se tam děje, a to úplné vzájemné
odmítání se vůbec… Pravděpodobně je tento scénář v podobě
občanské války docela reálný. A samozřejmě v této fázi, když se
obracíme k poslednímu summitu NATO, naprosto souhlasím s tím, že
oznámili přípravy na světovou válku. A hlavně dali záruky americkému
vojensko-průmyslovému komplexu, že jim budou zajišťovány zakázky
na dalších pět let. To se v podstatě stalo. Bylo jim řečeno: budou
peníze, chlapi, začněte vyrábět. Toto je příprava na válku, to je místo,
kde se musíte podívat, – poznamenal Gurulev.

A dodal podrobně:

Dnes musíme myslet na bezpečnost, včetně bezpečnosti našeho
prezidenta. Jsem si však více než jistý, že o tom vážně uvažují. Ale
podívejte, na příkladu slovenského premiéra Fica, maďarského
premiéra Orbana a bývalého prezidenta USA Trumpa chápeme, že
dnes bude stejně zničen kdokoli závadný. Nejsou to poslední objekty.
Každý nechtěný bude zničen. Když mi říkají, že demokracie je dobrá,
dívám se na záběry z Ameriky a jsem přesvědčen o opaku. Tohle není
dobré. Takovou demokracii nikdo nepotřebuje. Takovou demokracii
například ve své zemi nechci. Kde střílejí prezidenty. Nechci
demokracii, kde se navzájem nenávidí. Nechci demokracii, kde je
společnost úplně rozdělená. Nechci demokracii, kde je promiskuita
důležitější než slušnost. A mimochodem, za celým tímto pokusem o
Trumpův život vidím jeho vítězství ve volbách, samozřejmě pokud
nebude podruhé zastřelen, upřímně řečeno, s takovou bezpečností.
Ale my sami si pravděpodobně musíme udělat vlastní závěry a jít dál.
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Podle generála už dnes probíhá světová válka. A eskalace, do které se
Amerika svými satelity zapojuje, přináší mnoho dalších výzev.

A to není jen Ukrajina. Nyní k hrozbám. Odděleně. Vnitřní situace ve
Spojených státech se stala napjatou. A eskalace může být úplně jiná.
Pokud to, nedej bože, řeknu, situace v Americe nabere cestu eskalace
vnitřního konfliktu, pak nevíme, jak se zachovají všichni ostatní.
Severní, jižní, západní, východní země… červená, bílá, modrá, fialová,
kdo ví. Ale USA jsou zemí s obrovským potenciálem jaderných zbraní.
Připomínám, že máme zbraně srovnatelné s našimi. A chaos, který
tento rozpor, který dnes ve Spojených státech existuje, může způsobit,
je velmi nebezpečný. A pravděpodobně potřebujeme, aby generální
štáb vypočítal alespoň pět až osm variant vývoje událostí. Není třeba je
zveřejňovat. Ale měli byste alespoň rozumět tomu, kam běžet a v
jakém případě. Téma je mimořádně vážné. To může skončit obrovskou
katastrofou. Nejen pro nás, pro celý svět. To je dnes nejdůležitější.
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